
 

 

Styrelsemöte IS Emtarna 2017-01-03 
 

Närvarande: Leif Skoglund, Åsa Chöler, Bo Nilsson, Daniel Chöler, Stina Lindgren, Gunilla 
Ramström och Tina Persson 
 

1. Leif hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Till justerare valdes Bo 

Nilsson 

  

2. Föregående mötesprotokoll godkändes. 

 

3. Vi har för närvarande 375 000 kronor i kassan. Kommunen ska nu få kopior på 

fakturor på bussresorna som bevis på att integrationsbidraget använts. 64 925 kronor 

har utbetalats till alla bussresor totalt. 

 

4. Kommande arrangemang: 

 Försäljningskampanj vår: Vi planerar att starta en Newbodyförsäljning i mitten 

av februari. Vi har som mål att dela ut dem vecka 8 och avsluta i slutet av 

vecka 11.  Tina kontaktar Newbody. 

 Årsmöte: Årsmötets datum blev satt till onsdag den 8 februari klockan 19 i 

klubbhuset. Leif fixar annons och Bosse beställer en smörgåstårta (20 pers). 

 Avslutningar: P13 har haft sin avslutning nyss, och verkar ha varit uppskattad 

och lyckad. Herrarna har ännu inte haft sin avslutning, den blir troligen efter 

jul någon gång. 

  Valberedningen: Gunilla Ramström var med på detta styrelsemöte och blev 

informerad om att man behöver få tag på en ledamot, två suppleanter, 

revisorer och en hel del folk i valberedningen. 

 Lag och spelar info:  

- Sporthallen i Sunne kommer snart att få ett nytt tag-system, där tagen 

endast kan öppna dörren för den tidsperiod som den är programmerad för. 

- Det kommer bara att bli ett herrlag inför denna säsong. Styrelsen beslutade 

att de asylsökande som har egen ekonomi endast behöver betala 100 kronor i 

medlemsavgift. 

- Nu är det klart att inför denna säsong kommer IS Emtarna att ha ett 

seniorlag, två pojklag och ett poolspelslag  

 Laget.se: De flesta av IS Emtarnas lag kommer troligen att börja använda sig av 

gratistjänsten ”laget.se”. Varje lag kan lägga upp bilder från sina matcher och 

träningar, ledarna kan också använda det som en informationskanal och 

närvaro kan också registreras digitalt. Det finns möjlighet att skapa en 

kalender där träningar och matchdagar läggs upp. Tjänsten är gratis, och 

sponsorernas loggor kommer att rulla på hemsidan. 



 

 

 75-års jubileum: En 75-årsjubileumssektion har skapats och gruppen är i full 

färd med att planera för boken. Planen är att boken skall kunna säljas på 

Landsbygdens Dag, 1/7. 

 Kiosken: Styrelsen beslutade att alla lag får ansvara för bemanningen på sina 

egna matcher. Herrlaget kommer att ha 7 hemmamatcher i år, och varje 

styrelsemedlem ansvarar för varsin match, eftersom det är där 

bemanningssituationen har varit som värst under föregående säsong. 

 Gräsklipparfrågan: Tomas och Lars-Gunnar ombeds att ta in offerter för olika 

alternativ av robotgräsklippare, så får styrelsen diskutera saken vidare. 

 

5. Övriga frågor:  Det fanns inga övriga frågor 

 

6. Nästa möte blir onsdag den 1 februari klockan 18:30. 

 

7. Leif tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 
Ordförande: Leif Skoglund  Sekreterare: Tina Persson 

   
 
 

Justerare: Bo Nilsson  

 


